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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 18. REDNI SEJI, DNE 19/12-2012 
TER ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV 
OBČINSKEGA SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96 in 
31/98) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 18. REDNI SEJI, DNE 19/12-2012 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič in 

 Drago Zadnikar, spec., direktor občinske uprave Občine Tržič. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 
18. redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 19/12-2012. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 

 
            

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 
 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 18. redni seji 
Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 19/12-2012: 

 
PREDLOG SKLEPA 347-18-1-2012: 
Potrdi se zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 29/11-2012.  

 
PREDLOG SKLEPA 348-18-2-2012: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 17. redni seji. 

 
PREDLOG SKLEPA 349-18-4-2012: 
Da se sklep 20-2-8a-2010, sprejet na 2. redni seji OS Tržič dne, 24.11.2010, ki se glasi: 
»Upravljavcu deponije Kovor Komunali Tržič d.o.o. se dovoli, da lahko na deponiji Kovor 
odlaga, skladno s predpisi, predhodno obdelane in nenevarne odpadke iz drugih občin. Poleg 
odpadkov iz občine Tržič lahko dnevno deponija sprejme največ osem tovornjakov odpadkov, 
dinamiko prevozov teh odpadkov pa uskladi s KS Kovor tako, da bo najmanj obremenjujoče za 
prebivalce Kovorja in Zvirč«, prekliče. 
 
Realizacija sklepa: 
Sklep ni bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA 350-18-5-2012: 
Sprejme se osnutek strategije športa in analize stanja športa in športne infrastrukture v občini 
Tržič. 
 
Realizacija sklepa:  
Oblikovana bo delovna skupina v kateri bodo predstavniki Občine Tržič in Športne zveze Tržič, 
ki bo na osnovi sprejetega osnutka pripravila Strategijo razvoja športa v Občini Tržič. Komisija 
bo s svojim delom predvidoma pričela v drugi polovici februarja.  

 
PREDLOG SKLEPA 351-18-6-2012: 
Iz proračuna Občine Tržič se v letu 2013 in 2014 zagotovijo sredstva za odkup zemljišč na 
katerih bo mogoča gradnja nogometnega igrišča po normativih, standardih in priporočilih NZS. 
 
Realizacija sklepa:  
Sklep ni bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA 352-18-6-2012: 
Iz proračuna Občine Tržič se v letu 2013 in 2014 zagotovijo sredstva za ureditev in izgradnjo 
večnamenske športne površine ob OŠ Tržič. 

 
Realizacija sklepa:  
Sklep ni bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA 353-18-7-2012: 
Sprejme se predlog Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
vzdrževanje javne razsvetljave v Občini Tržič. 
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Realizacija sklepa:  
Odlok je bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA 354-18-8-2012 
Za kritje stroškov izvedbe nujnih interventnih ukrepov pri odpravi posledic naravnih nesreč – 
skalnega podora nad stanovanjsko hišo Koroška cesta 82 se nameni 15.500 EUR iz sredstev 
rezerv Občine Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Nujni interventni ukrepi še niso bili izvedeni, ker čakamo na ugodne vremenske razmere. 
Postopek izbire izvajalca pa je v teku. 
 
PREDLOG SKLEPA 355-18-9A-2012: 
Sredstva v okviru proračunske postavke 60211 Urejanje vaških jeder, NRP 41107003 Urejanje 
vaških jeder, se zmanjšajo za 10.000,00 € za enak znesek se poveča proračunska postavka 
30104 Obnova in sanacija vaškega doma Leše.  
 
Realizacija sklepa:  
Sklep je realiziran. Predlog amandmaja je vključen proračun za leto 2013.  

 
PREDLOG SKLEPA 356-18-9B-2012: 
Predvideni proračunski primanjkljaj za leto 2013 se poveča za 12.000,00 €, za enak znesek se 
poveča postavka 70305 Dejavnost gasilske zveze in društev.  

 
Realizacija sklepa:  
Sklep je realiziran. Predlog amandmaja je vključen v proračun za leto 2013.  

 
PREDLOG SKLEPA 357-18-9C-2012: 
Sredstva v okviru proračunske postavke 60211 Urejanje vaških jeder, NRP 41107003 Urejanje 
vaških jeder, se zmanjšajo za 5.000,00 €, za enak znesek se poveča proračunska postavka 
60209 Projektna dokumentacija.  

 
Realizacija sklepa:  
Sklep je realiziran. Predlog amandmaja je vključen v proračun za leto 2013.  

 
PREDLOG SKLEPA 358-18-9Č-2012: 
Sredstva v okviru proračunske postavke 10401 Delovanje nadzornega odbora se zmanjšajo za 
4.000,00 €, za enak znesek se povečajo sredstva na proračunski postavki 40530 Mladinski 
center.  
 
Realizacija sklepa:  
Sklep je realiziran. Predlog amandmaja je vključen v proračun za leto 2013. 

 
PREDLOG SKLEPA 359-18-9D-2012: 
Proračunski postavki 40540 humanitarni projekti in programi ter 40588 izvajanje socialnih 
programov naj se združijo v enotno proračunsko postavko. 
 
Realizacija sklepa: 
Sklep je realiziran. Predlog amandmaja je vključen v proračun za leto 2013.  
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PREDLOG SKLEPA 360-18-9-2012: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme Predlog Odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2013. 
 
Realizacija sklepa:  
Sklep je realiziran. Odlok o proračunu Občine Tržič za leto 2013 je objavljen v Uradnem listu 
RS, številka 108/2012. 
 
PREDLOG SKLEPA 361-18-9-2012: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme Predlog Odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2014. 
 
Realizacija sklepa: 
Sklep je realiziran. Odlok o proračunu Občine Tržič za leto 2014 je objavljen v Uradnem listu 
RS, številka 1/2013. 
 
PREDLOG SKLEPA 362-18-9-2012: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme Predlog Letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem v lasti Občine Tržič za leti 2013 in 2014. 
 
Realizacija sklepa:  
Pridobivanje in razpolaganje s stvarnim premoženjem se je že pričelo izvajati po sprejetem 
Letnem načrtu pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Tržič za 
leti 2013 in 2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 363-18-9-2012: 
Občinski svet sprejme predlog Kadrovskega načrta za leti 2013 in 2014. 
 
Realizacija sklepa:  
Zakon o javnih uslužbencih v 44. členu določa, da organ sprejme kadrovski načrt, usklajen s 
sprejetim proračunom, najkasneje v 60 dneh po uveljavitvi proračuna. Kadrovski načrt sprejme 
v državnih organih in upravah lokalnih skupnosti predstojnik. 
Župan občine Tržič bo v predpisanem roku sprejel  sklep o sprejetju kadrovskega načrta za leti 
2013 in 2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 364-18-10-2012: 
Občinski svet Občine Tržič za člane Sveta zavoda Ljudska univerza Tržič imenuje g. Marjana 
Heraka in g. Matija Polajnarja. 
 
Realizacija sklepa: 
Občinski svet Občine Tržič je v Svet zavoda Ljudska univerza Tržič imenoval g. Marjana Heraka 
in g. Matija Polajnarja. Oba novoizvoljena člana sta bila o tem obveščena po pošti. 
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Vprašanja in pobude članov občinskega svet 
 
V/p št. 1-18-2012: Mag. Klemen GRAŠIČ  
Jurij ROZMAN, SDS je vprašal, če se že kaj ve, kaj se bo gradilo v Lomu, male čistilne naprave 
ali kanalizacijo. 
 
ODGOVOR: 
Jasna KAVČIČ je povedala, da je po operativnem programu, ki so ga sprejeli na aprilski seji za 
Lom predvidena javna kanalizacija. Povedala je tudi, da bodo roki v katerih naj bi bila zgrajena 
težko doseženi, ker sedaj niti ni sredstev, da bi projekt lahko naročili. Pri Pravilniku o 
subvencioniranju malih čistilnih naprav bodo pripravili v gradivu predlog in povzeli, kaj je glede 
na roke realno pričakovati. Napisali bodo tudi kdaj načeloma bodo subvencije malih čistilnih 
naprav na območju Loma lahko odobrene. To zajema še zadnje hiše nad gasilskim domom, ne 
pa Potarje in Grahovše. 
 
 
V/p št. 2-18-2012: Janez MEGLIČ 
Janez MEGLIČ je vprašal kako je z zimskim vzdrževanjem ceste od Jelendola do Jagra (proti 
Medvodam). Povedal je, da je tam v tem času poledica in, da so po njegovem mnenju ti ljudje 
enako upravičeni do varnosti kot vsi ostali.  
 
ODGOVOR: 
Župan je povedal, da gre za ravninski odsek ceste. Povedal je, da če je odsek res nevaren, 
bodo seveda to preverili in uredili. Povedal je tudi, da za ceste v Sloveniji velja zelo visok 
standard in, da v tujini ni tako. Seveda je v tem letnem času razumljivo, da so ceste zasnežene 
in zaledenele. Župan je prosil, da si direktor Komunale to zapiše in pošlje preglednika, da 
pogleda kakšno je  stanje.  
 
Sebastijan Zupanc je povedal, da so zadevo preverili, posipali še isti dan in poskrbeli za 
prevoznost. 
 
 
V/p št. 3-18-2012: Mag. Uroš PIVK 
Mag. Uroš PIVK je povedal, da so v Osnovni šoli Križe čudne kombinacije obrokov in, da ne ve, 
če je to prava hrana za otroke za čez cel dan v šoli, še posebej ne za starejše. Predlagal je, da 
se apelira na Osnovno šolo, da je vsaj obrok malice dokaj kvaliteten in kalorično zadovoljiv, saj 
otroci potrebujejo energijo. Predlagal je, da se šolske obroke v določeni meri subvencionira, saj 
si starši vse težje privoščijo plačilo prehrane. 
 
ODGOVOR: 
Župan je povedal, da obroke sestavljajo strokovnjaki in, da pri malici še vedno ostane veliko 
hrane. Povedal je, da lačni otroci dobijo hrano v kuhinji lahko tudi po malici, če so še vedno 
lačni. Povedal je, da bodo pobudo poslali v Osnovno šolo Križe. 
Zdenka MAGLICA je povedala, da je bila sama članica Sveta zavoda 4 leta in, da za 
subvencionirano prehrano obstaja določen pravilnik in ga je tudi pohvalila. Povedala je, da v 
času njenega mandata nikoli ni bilo pritožb okoli prehrane. 
Župan je povedal, da bodo vprašanja naslovili na ravnateljico Osnovne šole Križe in, da pri 
malici za otroke sigurno ne bodo varčevali. 
 
Vprašanje smo posredovali ravnateljici Osnovne šole Križe, ki pravi, da je s svetnikom Pivkom o 
problematiki govorila in da ima svetnik predvsem pomisleke glede višin subvencij šolske 
malice/kosil. Pri tem moramo svetniku pojasniti, da skladno s 6. členom Zakona o uveljavljanju 
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pravic iz javnih sredstev (Ur. l. št. 62/2010, 40/2011) o subvenciji šolske malice in kosil odloča 
pristojni Center za socialno delo (višine subvencij so določene skladno z Zakonom o šolski 
prehrani in Zakonom o uravnoteženju javnih financ).  
 
Kar se tiče kvalitete in kalorične vrednosti hrane se ravnateljica z gospodom svetnikom ne 
strinja. Učenec mora imeti zajtrk, malico, kosilo, malico in večerjo. V šoli učenci nikakor niso 
lačni. Problem je po njenem mnenju doma, ker otroci ne jedo zajtrka in potem je logično, da je 
malica premalo. Prav tako imajo učenci možnost dobiti brezplačno kosilo, če ostanejo, po 14.20 
uri. Tudi pri malici lahko dobijo še kruh. Šola je že od leta 2010 tudi v shemi šolskega sadja, 
kamor so se prijavili z namenom, da učencem brezplačno nudijo sadje. Zaradi tega imajo sadje 
ves dan na razpolago, ravnateljica pa opozarja, da je včasih odnos otrok do brezplačnega sadja 
resnično slab. 
 
Spodaj pošiljamo še primer tedenskega jedilnika s kaloričnimi vrednostmi, kot ga je posredoval 
izvajalec šolske prehrane Slorest d.o.o.. 
 
Za izračun smo vzeli povprečne vrednosti malice, ki jo pripravljamo. Ob upoštevanju povprečnih 
vrednosti, upoštevamo priporočen dnevni vnos kalorij za otroke stare med 10-12let. Za to 
starost je v  Smernicah zdravega prehranjevanja v vzgojno izobraževalnih ustanovah (2005) 
izdanih s strani Ministrstva za zdravje navedeno: 
Priporočen dnevni vnos za otroke je 2150 (deklice)-2450kcal/dan (dečki). Priporočene 
celodnevne energijske vnose je treba porazdeliti po posameznih obrokih tako, da predstavlja: 
zajtrk: 18 – 22 % celodnevnega energijskega vnosa, 
dopoldanska malica: 10 – 15 % celodnevnega energijskega vnosa, 
kosilo: 35 – 40 % celodnevnega energijskega vnosa, 
popoldanska malica: 10 – 15 % celodnevnega energijskega vnosa, 
večerja: 15 – 20 % celodnevnega energijskega vnosa. 
 
Z dopoldanski malico je tako potrebno zagotoviti 215-367kcal . 
 

       

 TEDENSKI JEDILNIK kcal/obrok 

PON. KISLA SMETANA, BEL KRUH, SUHO SADJE, ČAJ 312,9 

TOR POLI SALAMA, POLBEL KRUH, ČAJ Z MEDOM 289,9 

SRE SIROV BUREK, ČAJ Z LIMONO 344,8 

ČET KOSTNA JUHA S KROGLICAMI , ŽEMLJA 302,2 

PET MED, MASLO, POLBEL KRUH, BELA KAVA 398,8 

 
 
V/p št. 4-18-2012: Zvonka PRETNAR 
Zvonka PRETNAR je povedala, da so občani predlagali, da se na pokopališču Tržič uredijo 
stranišča. Predlagala je, da se za začetek morda postavi kemični WC, tam kjer so smetnjaki ali 
pa se naredi WC na kovance, ker je res problem, ker je povsod vse zaprto. 
 
ODGOVOR: 
Župan je prosil, da si direktor Komunale to zapiše in povedal, da bi bilo dobro, če se poiščejo 
rešitve.  
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Sebastijan Zupanc je povedal, da se zadeva ne da urediti na žetone. Ob nujnih potrebah  
njihovi zaposleni odklenejo stranišče ob mrliških vežicah in imajo uporabo le teh pod nadzorom 
zaradi zagotavljanja čistoče. Če bi bilo stranišče stalno odprto bi potrebovali stalno prisotnost 
čistilca – vzdrževalca tega WC-ja, saj bi tako pridobil status javnega WC-ja. 

 
 

V/p št. 5-18-2012: Mag. Klemen GRAŠIČ 
Mag. Klemen GRAŠIČ je vprašal, če so bili narejeni okvirni stroški za vzdrževanje »Gorenjske 
plaže«. 
 
ODGOVOR: 
Mag. Mojca ALJANČIČ je povedala, da natančnih podatkov na pamet ne ve, da pa so stroški 
bili ovrednoteni. Povedala je, da so celotne informacije z investicijskim programom v zvezi s tem 
projektom želeli podati na naslednji seji in, da bo takrat te stroške bolj natančno predstavila.  
 
 
V/p št. 6-18-2012: Marjan VETERNIK 
Marjan VETERNIK je povedal, da na zgradbi pri PUR-u voda teče po stenah, ker so žlebovi že 
čisto dotrajani in vprašal, če se to da urediti z minimalnimi stroški. Predlagal je, da si to nekdo 
ogleda, ker se dela škoda. 
 
ODGOVOR: 
Župan je prosil, da Jasna KAVČIČ to zapiše in, da naj si zadevo ogledajo in, da naredijo nizko 
proračunsko sanacijo žlebov.  
Opravljen je bil ogled zunanjosti kompleksa bivšega PUR-a. Drži ugotovitev svetnika g. 
Veternika, da so žlebovi in odtočne cevi v slabem stanju, še več, v žlebovih raste tako trava kot 
nizki grmiči, kar se je v preteklem daljšem obdobju samo zaraslo v neočiščenih žlebovih. Prav 
tako na več mestih odpada s sten fasadni sloj na ulico, kar bo tudi potrebno sanirati oz. izvesti 
ustrezne zaščite zaradi varnosti udeležencev v prometu, ki se odvija na teh ulica. V izdelavi je 
posnetek stanja  kompleksa bivšega PUR, na podlagi katerega se bomo morali odločiti, kakšne 
nove ureditve v tem delu starega mestnega jedra sploh potrebujemo in na podlagi tega pripraviti 
ustrezno projektno dokumentacijo za izvedbo. Vsekakor pa bomo spomladi izvedli vsaj čiščenje 
žlebov na nižjem delu objekta, hkrati pa detajlno preverili tako stanje žlebov kot odtočnih cevi 
ter izvedli stroškovno ugodno popravilo. 
 
 
V/p št. 7-18-2012: Anton ŠUŠTAR 
Na 18. seji OS Tržič 19.12.2012 je pri 4. točki dnevnega reda g. Zupanc, direktor Komunale 
Tržič na njegov vprašanje ali ima odlagališče Kovor Uporabno dovoljenje, odgovoril pritrdilno. 
Poleg prikazane finančne sheme zaslužka z odpadki do konca leta 2015 v višini 9.000000 € je 
bil prikazan strošek oz. rezervacija za zapiranje odlagališča Kovor po letu 2015 v višini 4 
milijone in še nekaj več €. Kot je seznanjen, ARSO zahteva rezervacijo omenjenih milijonov in 
sprašuje g. Zupanca, direktorja Komunale, če so ta sredstva že rezervirana. In če so, ga zanima 
kdo in kako je bilo to izvedeno. Zato zahteva na njegovi dve vprašanji, da v skladu z veljavno 
zakonodajo, kot informacijo javnega značaja dobi ustrezne pisne odgovore, opremljene s 
kopijami zahtevanih listin. 

 
ODGOVOR: 
Sebastijan ZUPANC je povedal, da so na vsa vprašanja IJZ v predpisanih rokih odgovorili. 
Bančno garancijo za prvo leto obratovanja odlagališča v Kovorju v višini cca 1,2 mio eur so 
pridobili pri Abanki. Ta garancija je bila pogoj za izdajo okoljevarstvenega dovoljenja, Ki so ga 
od ARSA prejeli 27.12.2012. 
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Drago ZADNIKAR, spec. 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE 

  
  
  

 


